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Svar på interpellation (2015:3) av Erik Slottner 
(KD) om överdäckning av Södertäljevägen 

Interpellanten Erik Slottner har lämnat har ställt en fråga om överdäckning 

av Södertäljevägen mellan Liljeholmen och Årstadal. Han menar att det 

finns ett behov av att överdäcka sträckan för att bygga samman staden och 

möjligheten till att bygga bostäder och arbetsplatser. Vidare ifrågasätter 

han att en skrivning om detta är borttaget ur budget för 2015.  

 

Vi delar interpellantens uppfattning om att sträckan mellan Liljeholmen 

och Årstadal i dag utgör en barriär i staden och att det är ett viktigt 

område där staden har möjlighet att växa. Det pågår just nu ett arbete där 

berörda förvaltningar undersöker möjliga alternativ för trafik och 

stadsbyggnation i området. I dessa utredningar behöver även de 

ekonomiska förutsättningarna klargöras, i synnerhet då en eventuell 

överdäckning är väldigt kostsam. Ett sådant projekt måste vara 

ekonomiskt försvarbart för staden.  

 

Interpellantens oro över att projektet inte står med i budget är överdriven. 

Att en budget skulle innehålla samtliga projekt som Stockholms stad 

planerar eller utreder är orimligt.     

 

 

 

 

 

Stockholm den 3 mars 2015 

 

Karin Wanngård 

 

 


